
Referat af GMU møde den 6, januar 2025 
Til stede: Jens, Henrik og Povl (ref.)

Afbud: Sif

 
”Vores nye start” 
- Vi fortsætter processen og inviterer nu grupper og udvalg til at ajourføre 

deres Hyldespjældsmål.

- Senest den 11.4. skal vi have målene, så vi kan lave et nyt ”puslespil”.

- I denne omgang er det en ”ajourføring”. I næste omgang (om 3 år…?) kan vi 

invitere til ”den store tur”, hvor vi også kigger på om oversættelsen af målene 

til ”Hyldespjælsk” stadig holder, og hvor andre grupper kan inddrages i 

formuleringen af Hyldespjældsmålene.

- Selve invitationen blev diskuteret, ændringer bliver indarbejdet og så bliver 

det sendt ud til den ansvarlige i udvalgene og grupperne, som må sende den 

videre til medlemmerne. Povl færdiggør og sender rundt.

- Signe fra AVC deltager i udvalg og gruppers workshop. Povl deltager i Driftens.

 

Andet

- ”Ind i det grønne”. Projektbeskrivelsen vil vi gerne have op på hjemmesiden. Vi 

tager det med, næste gang der er møde.

- Til Nytårskluns blev der udleveret kr. 830.

- NBO plaketten afleverer vi til Driften, så den kan blive sat op på beboerhuset 

igen.

- Vi skal huske træet der skal plantes i Fremtidslunden for Novy-pris-pengene 

(hvor de så end er…).

- Jens og Galgebakke-Kim planlægger en ”konference” for EF’er og evt. 

beboerdemokrater om Biodiversitet og klima i boligafdelingerne. Tine 

Søndergård er blevet koblet på.

- Nicolai fortæller, at de har fugtmålere og at de deler dem ud til nye, og at de 

lige har bestilt flere, så alt er i den bedste orden.

- Madaffald: Umiddelbart er vores mængde steget til det 3-dobbelte. For hvert 

ton vi sender til madaffald, sparer vi i 2025 over 600 kroner.

- Afdelingens Nytårskur er den 25.1. Tilmelding nødvendig.

- Dato for sommerfest den 6/9 2025.

- Næste møde er onsdag den 5.2. kl. 8.00, hvor vi udvikler vores 3 

Hyldespjældsmål.


